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SFC Circular - SFC publishes quick reference guides for 
licensing requirements 
 
The Securities and Futures Commission (SFC) today published quick 

reference guides to help family offices, private equity firms, hedge fund 

managers and overseas and Mainland industry professionals better 

understand the SFC’s licensing regime. 

The guides address frequently-asked questions about licensing topics and 

provide specific information about licensing carve-outs for family offices, 

recognition of overseas industry experience and qualifications and the 

availability of exemptions from examination requirements. 

“By providing useful, important and frequently sought information to 

prospective licence applicants via the quick reference guides, the SFC 

encourages more family offices and private equity businesses to operate in 

Hong Kong,” said Mr Keith Choy, the SFC’s Interim Head of Intermediaries. 

“These are part of the SFC’s ongoing efforts in consolidating Hong Kong’s 

leading role as a full-fledged international financial centre.” 

The SFC is constantly working to enhance the efficiency and transparency of 

its gatekeeping function. Since it moved to an all-digital environment in 2022, 

the average processing time for corporate licence applications from private 

fund managers has been shortened to about 14 weeks. 

The quick reference guides are available on the SFC website. Prospective 

licence applicants can also reach out to the SFC via dedicated contact points, 

which can also be found on the SFC website.  
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中文版本 

 

證監會發表有關發牌規定的簡易參考指南 

證券及期貨事務監察委員會（證監會）今天發表簡易參考指南，以助家族辦公

室、私募股本公司、對沖基金經理，以及海外與內地的業界專業人士更深入了

解證監會的發牌制度。 

上述指南解答了有關發牌課題的常見問題，並提供有關家族辦公室的免牌照經

營的條件、海外行業經驗和資格的認可，以及豁免考試規定的具體資料。 

證監會中介機構部臨時主管蔡鍾輝先生表示：“證監會一直為鞏固香港作為發展

全面的國際金融中心的領導地位不遺餘力。此簡易參考指南系列為潛在的個人

及企業牌照申請人提供有用及重要的發牌資料，將有助更多家族辦公室及私募

股本公司落戶香港。＂ 

證監會不斷努力提升其把關職能的效率和透明度。自本會的發牌程序於2022年

全面數碼化以來，私募基金管理公司提出的法團牌照申請的平均處理時間已縮

短至約14周。 

請參閱證監會網站，取覽簡易參考指南。潛在牌照申請人也可透過載於證監會

網站的專屬的聯絡點與證監會聯繫。 
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